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PROTOKÓŁ NR X/2019 

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2019 r. 
w sali narad Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 
 
 

 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych:  obecnych  15 
       nieobecnych    0 
       usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta 
Sałęga, Radca Prawny Rafał Moczkowski, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, 
dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy (według listy obecności). 

 
 
Porządek obrad sesji: 
  1.  Otwarcie obrad.  
  2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
  3.   Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27.06.2019 r. oraz z IX sesji 

Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 07.08.2019 r. 
  4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 18.06.2019 r. do 

19.08.2019 r.  
  5.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 

27.06.2019 r. i IX sesji Rady Miejskiej w dniu 07.08.2019 r.  
  6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
  7.   Polityka prorodzinna w mieście. 
  8.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika.  
  9.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi.  
10.  Blok informacyjny.   
11.  Zakończenie obrad X sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady X sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych, tj. 14 pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał 
radnych oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się o składanie wniosków do porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta zawnioskował o poszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
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położonego w rejonie ulicy Ofiar Oświęcimskich w Bieruniu. Poinformował, że jest to obszar, na 
którym zlokalizowany jest budynek dworca PKP. W związku z zadaniem, które realizuje gmina 
dotyczącym budowy centrum przesiadkowego plan ten jest niezbędny do dalszych działań.  
 
Na sesję przybyła radna N. Grosman. 
Od tej chwili w obradach sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad o przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek został rozszerzony jednogłośnie. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół Nr VIII/2019 z obrad sesji w dniu  
27.06.2019 r. 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward WSTRZ 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół Nr IX/2019 z obrad sesji w dniu 07.08.2019 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZ 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

 
Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji zadań w okresie od 
18.06.2019 r. do 19.08.2019 r. Poinformował o zmianach kadrowych oraz postępowaniach 
realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania 
z okresu międzysesyjnego. 
 
Zastępca Burmistrza przekazał informacje na temat spraw związanych z dofinansowaniem realizacji 
zadań.  
 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni Jarosław Mokry, Marcin Naga, Maria Sitko poruszono 
sprawy dotyczące m. in.: rozbudowy sytemu roweru metropolitalnego; wpływu skumulowania 
inwestycji Hali Sportowej przy ul. Szarych Szeregów i przy SP nr 1 na funkcjonowanie tych placówek; 
zakupu sprzętu i wyposażenia dla OSP; zakresu przebudowy drogi wewnętrznej - ul. Kryształowej;  
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nasadzeni w ciągu ul. Wylotowej – Trochy; zastosowania 4 rowerów metropolitalnych dla 
pracowników; braku dofinansowania modernizacji budynków. 
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji 
sprawy. 
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na VIII i IX sesji zostały przekazane do nadzoru 
prawnego wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Do dziś nie wpłynęły żadne uwagi i zapytania 
dotyczące podjętych uchwał.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów i Rewizyjnej 
przedstawili wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w sierpniu br. bez opinii 
dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
 
Ad 7 
 
Inspektor ds. społecznych oraz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wprowadzili do 
tematu polityka prorodzinna w mieście.  
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała politykę 
prorodzinną realizowaną przez gminę.   
 
W dyskusji, w której udział wzięli radni: Marcin Nyga, Damian Gerycki, Barbara Panek-Bryła 
poruszono sprawy dotyczące m.in.: kwestii dofinansowania żłobka; rozważenia możliwości zmiany 
karty „Rodzina Trzy Plus” (rozeznać i przekazać informację odnośnie różnicy w kosztach wydawania 
obecnej karty a nowocześniejszej w formie dyskietki); stosowania Karty Dużej Rodziny; realizowania 
polityki prorodzinnej głównie przez MOPS, który przejmuje coraz więcej zadań. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie stanowisko: 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia realizację polityki prorodzinnej w mieście.    
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara nie głos. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 



5 
 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 1 osoba nie głosowała. 
 
 
Ad 8 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/10/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 
27 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz wysokość i warunki 
przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług. 
Jednocześnie poinformowała, że do uchwały została wprowadzona autopoprawka 
i zacytowała jej treść. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały bez autopoprawki. 

 
W czasie dyskusji, w której uchwał wzięli radni Natalia Grosman i Marcin Nyga zapytano: czy 
podejmowana uchwała będzie miała konsekwencje bezpośrednio w budżecie gminy czy też będą 
zmiany w subwencji i kiedy uzyska się taką informację; jaki wpływ finansowy na budżet oświatowy 
gminny będzie miała zmiana wprowadzona tą uchwałą.   
 
Skarbnik Miasta oraz Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług udzieliły odpowiedzi na powyższe 
pytania.  
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr X/1/2019 została podjęta jednogłośnie.  
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b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2025 
 
Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 
Zastępca Burmistrza uzasadnił potrzebę ujęcia w przedsięwzięciach wieloletnich zadania 
dotyczącego remontu i nadbudowy budynku hali sportowej i świetlicy środowiskowej przy 
ul. Homera.  

 
W czasie dyskusji, w które głos zabrali radni: Natalia Grosman, Marcin Nyga, Jarosław Mokry, 
poruszono sprawy dotyczące m. in.: dodania limitu wydatków na 2020 rok na zadaniu dotyczącym 
remontu i nadbudowy budynku hali sportowej i świetlicy środowiskowej przy ul. Homera; wpływu tej  
zmiany WPF-u na wzrost lub spadek wydatków w roku przyszłym; rozpoczęcia procedury 
przetargowej związanej z nadbudową budynku hali sportowej na osiedlu Homera; dodania w latach 
2019-2020 zadania pn. remonty bieżące nawierzchni dróg, chodników i placów oraz urządzeń 
odwadniających i określenia limit wydatków na ten rok 16 000,00 zł a na 2020 rok 550 000,00 zł; 
zwiększenia limit wydatków na program ochrony środowiska dla miasta Bierunia na lata 2020-2024 
o 11 000,00 zł. 
 
Skarbnik Miasta, Zastępca Burmistrza, Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie 
dyskusji sprawy.    
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr X/2/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 
 
 
c) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr X/3/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Ofiar Oświęcimskich w Bieruniu 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr X/4/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 9 
 
Mieszkanka ul. Groblanej w Bieruniu poruszyła sprawę remontu odcinka 120 m drogi ul. Groblanej, 
który po opadach deszczu jest nieprzejezdny.   
Burmistrz Miasta zapoznał z informacją pisemną przygotowaną przez inspektora Wydziału Inwestycji 
i Remontów G. Kończal w tym temacie. 
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Marcin Nyga: 

- zapytał, kiedy zostanie przedstawiona na komisjach aktualizacja dokumentu strategicznego 

dotyczącego kanalizacji sanitarnej, 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że dyskusja nad tym dokumentem planowana jest na posiedzeniu 

komisji 18 listopada br.  

 

- zapytał o aktualne wyniki kontroli Straży Miejskiej obszaru Parku Kulturowego pod kątem 

umieszczonych banerów, 

Komendant Straży Miejskiej poinformował, że do tej pory usunięto 10 nośników reklamowych, 

trwają dalsze działania w stosunku do kolejnych osób. 

    

- zawnioskował, aby Straż Miejska w ramach prowadzonej akcji wokół szkół i przedszkoli w kwestii 

bezpieczeństwa zwracała uwagę rowerzystom poruszającym się ul. Chemików by jeździli ścieżką 

rowerową a nie chodnikiem.  

 

Barbara Panek-Bryła: 

- zapytała, czy są znane przyczyny pożaru łąk za Helimedem oraz czy gmina może wymagać od 

właścicieli tych działek ich wykoszenia, 

Komendant Straży Miejskiej poinformował, że obecnie nie ma przepisów stricte nakładających na 

właścicieli działek obowiązek ich wykaszania. Na chwilę obecną, zgodnie z informacją przekazaną 

przez OSP, przyczyną pożaru był samozapłon.    

 

- poinformowała o ruchu samochodów pod prąd ul. Trochy oraz przez rynek, 

Burmistrz Miasta poinformował, że zdarzenia dotyczące naruszenia przepisów odnotowane na 

monitoringu są przekazywane odpowiednim służbom. 

 

- zapytała czy została dokonana analiza ankiet dotyczących ruchu na ul. Spyry.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie dokonano analizy ankiet.  

 

- zaproponowała, aby Straż Miejska w związku z akcją rozpoczęcia roku szkolnego zwracała uwagę 

dzieciom jeżdżącym na rowerach pod prąd ul. Kadłubową.  

 

Maria Sitko w imieniu mieszkańców zwróciła się o zabudowanie progu zwalniającego na ul. Zarzyna 

przy domu nr 13. 

Burmistrz Miasta zaproponował, aby wniosek w sprawie montażu tego progu złożyć w formie 

pisemnej.   

 

Edward Andrejczuk poinformował o notorycznym łamaniu zakazu postoju samochodów na 

ul. Świerczynieckiej oraz zwrócił się o nawiązanie korespondencji z firmą, która jest za to 

odpowiedzialna w celu rozwiązania problemu. 

Burmistrz Miasta poinformował, że zostanie skierowana korespondencja do właściciela oraz zostaną 

nasilone patrole Straży Miejskiej w tym miejscu. Ponadto będą prowadzone rozmowy z Policją, żeby 

wyeliminować tego typu naruszenia przepisów ruchu drogowego. 
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Piotr Świerkosz: 

- zwrócił się o zweryfikowanie i doprowadzenie do skutku, zgodnie z deklaracją pisemną Naczelnika 

Wydziału Inwestycji i Remontów, sprawy związanej z wykonanie remontu bieżącego 

i uporządkowaniem terenu parkingu przy budynku na ul. Chemików 45-45 a, b, c,  

Burmistrz Miasta poinformował, że sprawa zostanie rozeznana.  

 

- zapytał, czy od posiedzenia Komisji Gospodarki, które odbyło się w ubiegłym tygodniu we wtorek 

zostały podjęte rozmowy ze Starostwem Powiatowym w Bieruniu w sprawie usunięcia zalegającej 

kostki brukowej na stadionie KS UNIA. 

Burmistrz Miasta poinformował, że podejmowane są działania, aby ten temat skutecznie załatwić. 

 

Jarosław Mokry: 

- w związku z planem budowy tunelu pod przejazdem kolejowym w Bieruniu zapytał, czy urząd 

posiada koncepcję w formie papierowej i radni mogą się z nią zapoznać. Jednocześnie zwrócił się 

o wskazanie konkretnego terminu posiedzenia komisji w celu przyjrzenia się temu tematowi., 

Burmistrz Miasta poinformował, że został dostarczony 1 egzemplarz koncepcji, radni mogą się z nim 

zapoznać w urzędzie, ponieważ jest to zbyt obszerny dokument, aby go przesyłać w wersji 

elektronicznej. 

 

- zapytał, czy są podejmowane działania w zakresie opracowania strategii rozwoju miasta na 

kolejne lata.  

Burmistrz Miasta poinformował, że temat ten został przeniesiony z Wydziału Promocji do Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości poinformował, że zgodnie z planem 

pracy Komisji Finansów w październiku zostanie przedstawiony na posiedzeniu komisji harmonogram 

prac nad tą strategią.  

 

Krystyna Wróbel:  

- zapytała czy są podejmowane jakieś działania w związku z dewastacjami na placu zabaw przy 

ul. Mieszka I i skateparku, 

Komendant Straży Miejskiej poinformował, że tereny te są regularnie kontrolowane. W niedługim 

czasie zostanie zamontowany monitoring skateparku co pozwoli o wiele bardziej reagować na 

nieprawidłowe zachowania osób tam przebywających. 

 

- poinformowała, że mieszkańcy skarżą się na podejmowanie interwencji przez Straż Miejską po 

upływie 1-1,5 godziny po zgłoszeniu, 

  

- zwróciła się o skierowanie pisemnego wystąpienia do właścicieli działek przy placu zabaw na 

ul. Mieszka I o ich uporządkowanie.   

 

Stanisław Jurecki: 

- zgłosił, że nowe słupy oświetlenia są oklejane ulotkami, 

- zapytał czy wpłynęła odpowiedź na pismo w sprawie usunięcia ubytków w nawierzchni jezdni na 

zjeździe z Biedronki na ul. Granitową w rejonie sygnalizacji świetlnej.  

Zastępca Burmistrza poinformował, że odpowiedź jeszcze nie wpłynęła. 
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Ad 10 
 
Przewodniczący Rady przekazał, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym lub jest dostępna w Biurze Rady.  
 
Burmistrz Miasta:  
- poruszył temat zanieczyszczenia rzek Wisły i Mlecznej, 
- poinformował, że od przyszłego tygodnia rozpoczyna się głosowanie na projekty w tegorocznym 

Budżecie Obywatelskim.  
  
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 


